



MONACO LUXURY GROUP



N38

ASTON MARTIN VANTAGE

Monaco Art Week

Fin Avril, la Principauté de Monaco a célébré l'Art dans toutes ses formes à l'occasion de la Monaco Art Week en marge d'Art Monte-Carlo. Le but de la Monaco Art Week étant de promouvoir une sélection des galeries d'art monégasques en organisant des vernissages et des visites guidées de chacune d'entre elles. Lors du vernissage de la Monaco Art Week, une Rolls-Royce Ghost a été mise à disposition pour une sélection de VIP des galeries participantes. En outre, nous avons organisé pour une sélection de clients un Rallye des galeries d'art à travers la principauté à bord d'une splendide Rolls-Royce Ghost. Rolls-Royce Monaco a ainsi poursuivi le développement local de l'Art Program qui a été lancé par Rolls-Royce Motor Cars Ltd – maison mère – il y presque dix ans maintenant.

► Monaco Art Week

At the end of April, the Principality of Monaco celebrated art in all its forms during Monaco Art Week, which took place alongside Art Monte-Carlo. The aim of Monaco Art Week was to highlight a selection of Monaco art galleries by organising vernissages and guided tours of each one. During the opening day of Monaco Art Week, a Rolls-Royce Ghost was at the disposition of a select few VIPs at the participating galleries. On top of that, a rally tour of the galleries across the Principality was organised for clients on board a splendid Rolls-Royce Ghost. With this event, Rolls-Royce Monaco continued the Art Programme launched by Rolls-Royce Motor Cars Ltd (the mother company) almost 10 years ago.



Les 25 et 26 avril, toute nouvelle Aston Martin nous a surpris par son départure, résultant en une transmission. La nouvelle Aston Martin

► Aston Martin Vantage

On 25 and 26 April, Aston Martin Vantage, pr Fifteen clients were able to Aston Martin have surpris departure, resulting in a transmission. The new Aston its future popularity is a given.